










SOCIAL POSTS


Screening messages for OH-CCO, Regional Cancer Programs, Health Care Providers, and Health System Supporters





#	COPY ENGLISH	COPY FRENCH	Recommended Imagery
All Screening			
Twitter			
1	<p>1/2: Now is a great time to catch up on your cancer screening. Talk with your family doctor or nurse practitioner and learn more: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>2/2: If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>1/2 : Il est temps de procéder à votre dépistage du cancer. Parlez-en à votre médecin ou votre infirmier praticien pour en savoir plus. https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>2/2 : Si vous n’avez pas de médecin de famille ou d’infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	



<p>2</p>	<p>1/2: Looking to reset and return to your regular routines? Start by talking to your family doctor or nurse practitioner about getting checked for cancer. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>2/2: If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>1/2 : Vous cherchez à retrouver une routine de dépistage du cancer? Commencez par en parler à votre médecin ou votre infirmier praticien. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	
<p>3</p>	<p>1/2: Are you due for your breast, cervical and/or colon cancer screening tests? Contact your family doctor or nurse practitioner, or visit the Ontario Breast Screening Program site. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>2/2: If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>1/2 : Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du sein, du col de l'utérus ou du côlon? Parlez-en à votre médecin de famille ou infirmier praticien, rendez-vous dans un centre participant au Programme ontarien de dépistage du cancer du sein ou visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	

4	<p>1/2: Is it time for your breast, cervical and/or colon cancer screening test(s)? Learn more about getting checked for cancer: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>2/2: If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>1/2 : Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du sein, du col de l'utérus ou du côlon? Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	
5	<p>It is important to stay on top of your health. Getting checked for cancer regularly can help lead to healthier lives for you, your loved ones and your community. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p>	<p>Il est important de rester en bonne santé. Le dépistage régulier du cancer peut vous aider, vous, vos proches et votre collectivité, à mener une vie plus saine. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p>	
Facebook			
1	<p>Now is a great time to get back into your regular routines, including getting checked for cancer. Contact your family doctor or nurse practitioner to learn more https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Il est temps de reprendre votre routine de dépistage du cancer. Parlez-en à votre médecin ou votre infirmier praticien pour en savoir plus. https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p>	

		<p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	
2	<p>Looking to reset and return to your regular routines? Start by talking to your family doctor or nurse practitioner about getting checked for cancer. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Vous cherchez à retrouver une routine de dépistage du cancer? Commencez par en parler à votre médecin ou votre infirmier praticien. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>
3	<p>Is it time for your breast, cervical and/or colon cancer screening test(s)? Learn more about getting checked for cancer: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>You can also check in with your family doctor or nurse practitioner to make an appointment or get more information. For breast cancer screening, you may also contact your Ontario Breast Screening Program site directly.</p> <p>If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du sein, du col de l'utérus ou du côlon? Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>Vous pouvez aussi vous adresser à votre médecin de famille ou votre infirmier praticien pour prendre rendez-vous ou obtenir plus de renseignements. De plus, toute personne admissible au Programme ontarien de dépistage du cancer du sein peut directement communiquer avec un centre participant.</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>




		<p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	
4	<p>It is important to stay on top of your health. Getting checked for cancer regularly leads to healthier lives for you, your loved ones, and your community. Learn more about getting checked for cancer here: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p> <p>You can also check in with your family doctor or nurse practitioner to make an appointment or get more information. For breast cancer screening, you may also contact your Ontario Breast Screening Program site directly.</p> <p>If you do not have a family doctor or nurse practitioner, you can call Health Connect Ontario at 811 (TTY: 1-866-797-0007) or visit here.</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Il est important de rester en bonne santé. Vous, votre famille et votre communauté mèneront une vie plus saine grâce au dépistage régulier du cancer. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p> <p>Vous pouvez aussi vous adresser à votre médecin de famille ou votre infirmier praticien pour prendre rendez-vous ou obtenir plus de renseignements. De plus, toute personne admissible au Programme ontarien de dépistage du cancer du sein peut directement communiquer avec un centre participant.</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, veuillez communiquer avec ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007) ou consulter cette page.</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	



LinkedIn			
1	<p>We have information for you and your patients about getting checked for cancer. Find it here: https://www.cancercareontario.ca/en/get-checked-cancer</p>	<p>Vous et vos patients avez accès à des ressources sur le dépistage du cancer. Les voici : https://www.cancercareontario.ca/fr/proceder-a-un-depistage-du-cancer</p>	
Breast			
Twitter			
1	<p>1 in 9 women will get breast cancer in her lifetime. Talk to your family doctor, nurse practitioner or visit an Ontario Breast Screening Program site to learn about breast cancer screening. https://www.cancercareontario.ca/breast</p>	<p>1 femme sur 9 aura un cancer du sein au cours de sa vie. Adressez-vous à votre médecin de famille ou votre infirmier praticien, ou rendez-vous dans un centre participant au Programme ontarien de dépistage du cancer du sein pour en savoir plus. https://www.cancercareontario.ca/fr/breast</p>	
2	<p>Are you overdue for breast cancer screening? Learn more about breast cancer screening: https://www.cancercareontario.ca/breast</p>	<p>Tardez-vous à vous faire dépister pour le cancer du sein? Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/breast</p>	
3	<p>Regular screening is important because it can find breast cancer early when treatment has a better chance of working. Learn more about getting checked for breast cancer https://www.cancercareontario.ca/breast</p>	<p>Il est important de se faire dépister régulièrement afin de détecter tout cancer du sein à un stade précoce, lorsque la probabilité de succès du traitement est plus élevée. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/breast</p>	
Facebook			


<p>1</p>	<p>1 in 9 women will get breast cancer in her lifetime. Talk to your family doctor or nurse practitioner about your breast health and screening test options.</p> <p>Learn more about the Ontario Breast Screening Program https://www.cancercareontario.ca/breast</p> <p>You can also book a mammogram at your local Ontario Breast Screening Program site. Find the nearest location: https://www.cancercareontario.ca/en/find-cancer-services/breast-screening-locations</p>	<p>Une femme sur neuf recevra un diagnostic de cancer du sein au cours de sa vie. Discutez de votre santé mammaire et des différents examens de dépistage avec votre médecin de famille ou votre infirmier praticien.</p> <p>Pour en savoir plus sur le Programme ontarien de dépistage du cancer du sein, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/breast</p> <p>Vous pouvez également prendre rendez-vous pour une mammographie auprès d'un centre participant à ce programme. Pour trouver le centre le plus proche, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/trouver-services-cancerologie/centres-regionaux-cancerologie/centre-depistage-cancer-sein</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>
<p>2</p>	<p>Regular screening is important because it can find breast cancer early when treatment has a better chance of working. Learn more about getting checked for breast cancer https://www.cancercareontario.ca/breast</p> <p>You can also book a mammogram at your local Ontario Breast Screening Program site. Find the nearest location: https://www.cancercareontario.ca/en/find-cancer-services/breast-screening-locations</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Il est important de se faire dépister régulièrement afin de détecter le cancer du sein à un stade précoce, lorsque la probabilité de succès du traitement est plus élevée. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/breast</p> <p>Vous pouvez également prendre rendez-vous pour une mammographie auprès d'un centre participant au Programme ontarien de dépistage du cancer du sein. Pour trouver le centre le plus proche, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/trouver-services-cancerologie/centres-regionaux-cancerologie/centre-depistage-cancer-sein</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	 <p>Ontario Health</p>

Colorectal		
Twitter		
1	<p>1/2: Now is a great time to get checked for colon cancer. The test is free, painless and can be completed at home. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>2/2: If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>1/2 : Il est temps pour vous d'effectuer un dépistage du cancer du côlon. Le test est gratuit, indolore et peut être réalisé à domicile. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p>
2	<p>1/2: After talking to your family doctor or nurse practitioner about colon cancer screening, if screening is appropriate for you, a free at-home test will be mailed to your address of choice. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>2/2: If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>1/2 : Si votre médecin de famille ou votre infirmier praticien vous déclare admissible au dépistage du cancer du côlon, un test gratuit à domicile vous sera envoyé par la poste à l'adresse de votre choix. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p>
3	<p>1/2: Did you know that colon cancer screening can be done at home? Talk to your family doctor or nurse practitioner about screening with FIT to help find colon cancer early. More: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>2/2: If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>1/2 : Saviez-vous que le test de dépistage du cancer du côlon peut être effectué à domicile? Discutez du TIF avec votre médecin de famille ou votre infirmier praticien pour détecter tout cancer à un stade précoce. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p>






		2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).	
4	<p>1/2: Are you due for colon cancer screening? Talk to your family doctor or nurse practitioner about getting checked and learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>2/2: If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>1/2 : Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du côlon? Parlez-en à votre médecin ou votre infirmier praticien et renseignez-vous à ce sujet en visitant https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>2/2 : Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>
5	<p>Did you know that colon cancer screening can be done at home? If you live in a First Nation community, visit your nursing station or health centre for more information. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p>	<p>Saviez-vous que le dépistage du cancer du côlon peut être effectué à domicile? Si vous vivez dans une communauté des Premières Nations, allez-vous renseigner à votre poste de soins infirmiers ou votre centre de santé. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>
6	<p>It is important to stay on top of your health. Getting checked regularly for colon cancer leads to healthier lives for you, your loved ones and your community. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p>	<p>Il est important de rester en bonne santé. Vous, votre famille et votre communauté mèneront une vie plus saine grâce au dépistage régulier du cancer du côlon. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p>	 <p>Ontario Health Cancer Care Ontario</p>


1	<p>Did you know that colon cancer screening can be done at home? Talk to your family doctor or nurse practitioner about how to get your at-home test. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>Saviez-vous que le dépistage du cancer du côlon peut être effectué à domicile? Demandez à votre médecin ou votre infirmier praticien comment vous procurer votre test à domicile. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p>	
2	<p>Colon cancer screening can be done at home. Talk to your family doctor or nurse practitioner about colon cancer screening.</p> <p>If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p> <p>If you live in a First Nation community, visit your nursing station or health centre for more information. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Le dépistage du cancer du côlon peut être effectué à domicile. Parlez-en à votre médecin de famille ou votre infirmier praticien.</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p> <p>Si vous vivez dans une communauté des Premières Nations, rendez-vous à votre poste de soins infirmiers ou votre centre de santé pour vous renseigner à ce sujet. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://www.iphcc.ca/home/iphcc_members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	

3	<p>Now is a great time to get checked for colon cancer. Talk to your family doctor or nurse practitioner about getting checked. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/colorectal</p> <p>If you are eligible but do not have a family doctor or nurse practitioner, you can get your free ColonCancerCheck FIT kit from Health Connect Ontario by calling 811 (TTY:1-866-797-0007).</p>	<p>Il est temps pour vous d'effectuer un dépistage du cancer du côlon. Parlez-en à votre médecin ou votre infirmier praticien. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/colorectal</p> <p>Si vous n'avez pas de médecin de famille ou d'infirmier praticien, vous pouvez obtenir la trousse de TIF gratuite de ContrôleCancerColorectal auprès de ConnexionSanté Ontario au 811 (ATS : 1 866 797-0007).</p>	
---	---	--	--

Cervical

Twitter

1	<p>Talk to your doctor, nurse practitioner or midwife if you are overdue for your cervical screening test. Learn more about cervical screening: https://www.cancercareontario.ca/cervical</p>	<p>Adressez-vous à votre médecin, votre infirmier praticien ou votre sage-femme si vous tardez à effectuer votre test de dépistage du cancer du col de l'utérus. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/cervical</p>	
2	<p>Are you overdue for your cervical screening test? Learn more about cervical screening: https://www.cancercareontario.ca/cervical</p>	<p>Tardez-vous à effectuer votre test de dépistage du cancer du col de l'utérus? Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/cervical</p>	
3	<p>Is it time for your cervical screening test? If you live in a First Nation community, visit your nursing station or health centre to learn more about getting checked for cervical cancer. https://www.cancercareontario.ca/cervical</p>	<p>Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du col de l'utérus? Si vous vivez dans une communauté des Premières Nations, rendez-vous à votre poste de soins infirmiers ou votre centre de santé pour vous renseigner à ce sujet. https://www.cancercareontario.ca/fr/cervical</p>	

Facebook			
1	<p>Are you overdue for your cervical screening test? Talk to your doctor, nurse practitioner or midwife to learn about cervical screening. For more information, visit: https://www.cancercareontario.ca/cervical</p>	<p>Tardez-vous à effectuer votre test de dépistage du cancer du col de l'utérus? Renseignez-vous auprès de votre médecin, votre infirmier praticien ou votre sage-femme. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/cervical</p>	
2	<p>Is it time for your cervical screening test? Talk to your family doctor, nurse practitioner or midwife about screening for cervical cancer.</p> <p>If you live in a First Nation community, visit your nursing station or health centre for more information. Learn more: https://www.cancercareontario.ca/cervical</p> <p>For Indigenous-led health centres, visit https://iphcc.ca/meet-our-members/ and https://www.afhto.ca/find-team-near-you</p>	<p>Est-il temps de vous faire dépister pour le cancer du col de l'utérus? Renseignez-vous auprès de votre médecin, votre infirmier praticien ou votre sage-femme.</p> <p>Si vous vivez dans une communauté des Premières Nations, rendez-vous plutôt à votre poste de soins infirmiers ou votre centre de santé. Pour en savoir plus, visitez https://www.cancercareontario.ca/fr/cervical</p> <p>Pour les centres de santé dirigés par des Autochtones, visitez https://iphcc.ca/meet-our-members/ et https://www.afhto.ca/find-team-near-you (en anglais seulement)</p>	